
bBńł

-$TAwSSĘ\8KŁj
ret a ri at tą,*

*3'ffi
, *-§*w

BluRo RA AS
Zabłotce, 12. 03,2021 r,

Rada h/iasta Sanoka
iczący Rady [Vliasta Sanoka

Sz, P, Andrzej Romaniak
zał.

IB?1 -03, 1

cł2ł
PETYCJA

Skierorr,illlo-......

L

Podmiot wnoszący petycję: Mieszkańcy wsi Zabłotce. ' _

Osoba reprezentująca podmiot wnoszący petycję: Sołtys wsi Zabłotce.

przedmiot petycji: Mieszkańcy wsi Zabłotce na podstawie arŁ, 2, ust. 1 o petycjach z dnia 11.

lipca 2Q14 ńrJ tÓ=. |J. z 2Q1& r., poz. 870; wnosza o natvchmiastowe wstrzvmanie realizacii
procedurv zmianv granic administracvinych Miasta Sanoka.

Uzasadnienie: Wyniki konsultacji społecznych pzeprowadzonych z mieszkańcami sołectwa
Zabłotce:

- Za pozostaniem sołectwa Zabłotce w obecnych granicach administracyjnych gminy

Sanok opowiedziało się 97.0,6% ankietowanych mieszkańców miejscowoŚci,

- Pzeciw opowiedziało się 2.94% ankietowanych,

- Frekwencja podczas konsultacji wyniosła 69.19%.

Stanowisko podmiotu wnosząGego petycję: Rada Sołecka i mieszkańcy SołectwaZabłotc,e
należącego oó Gminy Wiejskiej Sanok stanowczo protestujęmy przeciwko likwidacji naszej wsi
poprzezwłączenie jej w granice administracyjne miasta jako dzielnicy. Zuwagi na to, że nasza
miejscowość posiada wszelkie sieci infrastruktury technicznej tj, siec wodno- kanalizacyjną,
internet, gazociąg, nie możemy oczekiwać ze strony Pana Burmistrza zadnych propozycji,
które mogłyby nas usatysfakcjonować,
Uważamy, że włączenie naszego sołectwa do Sanoka pzyniosłoby niekorzystne skutki dla
mieszkańców, chociazby pozbawiając nas statusu miejscowości oraz mozliwości decydowania
o własnych środkach, którymi możemy dysponować w ramach funduszu sołeckiego.
Włączając nas w granice miasta, pozbawia nas Pan przedstawiciela - sołtysa, który

repiezenłuje nasze sprawy bezpośrednio w urzędzie Gminy, a także pozbawieni zostajemY w
obecnej foimie KGW - organizacji aktywizującej, spajającej i reprezentującej mieszkańców w
róznycń dziedzinach życia społeczno- kulturalnego na terenie gminy, miasta, powiatu,

województwa.
Na-si mieszkańcy nie po to kupowali i budowali domy na wsi, aby teraz znów miesŻkaĆ
w mieście. Uważamy, że nasza miejscowośc jest łakomym ,,kąskiem" finansowym dla miasta,
które posiada duze długi a nasze podatki, jak również nasza infrastruktura byłaby dobrym
środkie m na rozwiąza n ie wspom n ia nych pro blemów.
Chcemy powiedzieć stanowcze ,,NlE" planom powiększenia Sanoka, kosztem rzekomej
poprawy życia mieszkańców naszego sołectwa. Wspólnie z sąsiednią wsią Czeńeżem
stworzyiiśmy niezbędną infrastrukturę do codziennego życia t1. szkoła, kościół, stadion, skleP,
cmentarz, chodnik komunikujący obydwie wioski pzy drodze wojewódzkiej w związku
z povlyższym Pan Burmistrz nie może nam więcej zaoferować, Popżez działania Pana
BurmiŚtrza - to, co posiadamy i na co przez wietó tat pracowaliśmy stanie pod znakiem
zapytania a Gmina Wiejska Sanok zostanie uszczuplona terytorialnie ifinansowo.
W oparciu o wyniki konsultacji społecznych zwracamy się z apelem do Rady Miasta Sanoka
o zaprzestanie działań naruszających integralnośc terytorialną Gminy Wiejskiej Sanok, w tYm

naszej rniejscowości oraz o uszanowanie woli mieszkańców.

osoba reprezentująca mieszkańców wsi Zabłotce - podmiot składający petycję:
Sołtys wsi Zabłotce
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